



ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများ ပြီးမြောက်အောင်မြင်မှုအား ထုတ်ပြန်ခြင်း

ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ထပ်မံပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ဖတ်(စ်)မြန်မာ အင်ဗက်(စ်)မန့်(စ်)ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ (၂၄)ရက်၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဩဂုတ်လ (၁၇)ရက် နှင့် ဒီဇင်ဘာလ (၁)ရက်နေ့ ရက်စွဲတို့ဖြင့် ထုတ်ပြန်ခဲ့သော ကြေညာချက်များအားရည်ညွှန်း၍ ဆက်လက်ထုတ်ပြန်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းကြေညာချက်များ၏ နောက်ဆက်တွဲအဖြစ် ယခုကြေညာချက်ကို ထုတ်ပြန်ခြင်းဖြစ်ပြီး ယခုကြေညာချက်ပါ စကားရပ်များသည် ယခင်ကြေညာချက်ပါစကားရပ်များအတိုင်း အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုရမည် ဖြစ်ပါသည်။

ကုမ္ပဏီအုပ်စု၏ ခရီးသွားလုပ်ငန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းမှု အောင်မြင်ပြီးစီးခြင်း လက်ရှိအခြေအနေ

FMI ကုမ္ပဏီဒါရိုက်တာအဖွဲ့သည် ခရီးသွားလုပ်ငန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ပြင်ဆင်ဖွဲ့စည်းခြင်းအရ MM Myanmar Pte. Ltd. တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံထားသော ကုမ္ပဏီပိုင်အစုရှယ်ယာ ၁၅.၈% ကို လွှဲပြောင်းသည့်ကိစ္စသည် ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၆)ရက်နေ့တွင် အောင်မြင်စွာ ပြီးမြောက်ခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ အဆိုပါ ရှယ်ယာလွှဲပြောင်းပြီးချိန်တွင် FMI ကုမ္ပဏီအနေနှင့် SHC ကုမ္ပဏီမှ အစုရှယ်ယာ တစ်စုလျှင် တန်ဖိုးငွေ စင်တီပေါင် (၀.၂၆၃)ဖြင့် တန်ဖိုးသင့် ပေးချေသော သာမန်အစုရှယ်ယာ ၄၁,၉၄၇,၄၂၆ အား ရရှိပိုင်ဆိုင်ခဲ့ရာ ယင်းကုမ္ပဏီ၏ အစုရှယ်ယာ ၁၃.၆% ကို FMI ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် ပိုင်ဆိုင်လာခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ အစုရှယ်ယာများသည် စင်တီပေါင် (၀.၂၆၃) အောက်တွင် အိတ်ချီန်း (SGX) ၏ Catalist Board တွင် စာရင်း ဝင်ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။

“MEMORIES GROUP LIMITED” သို့ အမည်ပြောင်းလဲခြင်း

အထက်ပါ လွှဲပြောင်းမှုပြီးစီးပြီးနောက် SHC ကုမ္ပဏီ၏ အမည်ကို “SHC Capital Asia Limited” မှ “Memories Group Limited” သို့ ၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၆)ရက်နေ့မှစ၍ ပြောင်းလဲခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါသည်။ စင်တီပေါင် (၀.၂၆၃) အောက်တွင် အိတ်ချီန်းတွင် “SHC Capital Asia” အမည်ဖြင့် ရှယ်ယာအရောင်းအဝယ်ပြုရာမှ “Memories” အမည်သို့ ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ (၅) ရက်နေ့ နံနက် (၉)နာရီမှစတင်ကာ ပြောင်းလဲမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာအကျိုးသက်ရောက်မှုများ

FMI ကုမ္ပဏီသည် Memories Group Limited တွင် အစုရှယ်ယာ ၁၃.၆% ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်အတွက် MM Myanmar Pte. Ltd. တွင် ရှိသော ကုမ္ပဏီ၏ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများနှင့် လဲလှယ်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။ ဤသို့ ဖလှယ်ခြင်းသည် ငွေသားပေးချေဖလှယ်ခြင်း မဟုတ်သော်လည်း ကုမ္ပဏီအနေနှင့် ဤအရောင်းအဝယ်နှင့် သက်ဆိုင်သည့် ကုန်ကျစရိတ်များကို အချိုးကျ ကျခံရန် ရှိပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့၏အမိန့်အရ

ထွန်းထွန်း
အမှုဆောင်ဒါရိုက်တာ

၂၀၁၇ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၇)ရက်။

FIRST MYANMAR INVESTMENT CO., LTD.
YSX Code 00001
The Campus
1 Office Park, Rain Tree Drive
Pun Hlaing Estate, Hlaing Thayar Township
Yangon 11401, Myanmar
Tel: (01) 3687766
www.fmi.com.mm